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Betreft: Schriftelijke vragen – SWAP-fietsen helemaal niet duurzaam en rol universiteit rondom 

fietsentroep 
 
Aan het college, 
 
Bekend is dat Swapfietsen de stad vervuilen. Studenten dumpen ze overal en de gemeente kan ze 
opruimen omdat ze blijven staan/liggen en de stad een verloederd straatbeeld geven. Wij vinden dat 
absoluut onacceptabel. Het kost de stad veel geld om die zwerfswapfietsen op te halen.  
Nog erger is dat  Swap, die fietsen dan niet eens ophaalt bij de gemeente. 
De Liberale Partij Maastricht vindt dat Swap de gemeente daar een vergoeding voor moet betalen en dat 
Swap verplicht moet worden die fietsen op te halen. Maar eigenlijk vinden we dat Swap zelf de Swap-
zwerffietsen moet opruimen. En als Swap dat niet doet, Swap een boete moet betalen aan de gemeente, 
die ze dan maar moet doorberekenen aan de student die de fiets heeft gedumpt. 
Spijtig is ook dat de gemeente die Swapfietsen niet aan minima kan geven omdat ze geverfd zijn (ook zeer 
milieuonvriendelijk) en duidelijk afkomstig zijn van Swap, dus dan moeten ze vernietigd worden. Dat is 
ook niet duurzaam. Wij komen dus tot de conclusie dat we helemaal niet blij zijn hoe het systeem van 
Swap werkt en dat Swap-fietsen niet duurzaam zijn en dat het systeem anders moet om het dumpen van 
fietsen door studenten die toch gemakkelijk de boete kunnen betalen, of misschien geen boete hoeven te 
betalen, tot in de eeuwigheid zal doorgaan. 
 

1. Hoeveel Swapfietsen heeft u de afgelopen 2 jaar moeten ophalen? 
2. Hoeveel heeft dat de stad gekost? 
3. Swap geeft geen gehoor om de fietsen bij de gemeente op te halen, waarom accepteert u dat? 
4. Waarom brengt u de kosten niet bij Swap in rekening voor het opruimen van hun Swap zwerf 

fietsen? Zijn daar regels voor nodig in onze APV? 
5. Waarom maakt u geen duidelijke afspraken met Swap?  
6. Is Swap bereid om haar systeem aan te passen opdat de studenten de swapfietsen niet meer 

dumpen? 
7. Heeft u de universiteit op haar verantwoordelijkheid gewezen om studenten aan te spreken op de 

fietsenvervuiling in de stad? Want als er geen gezamenlijke aanpak is, blijft de burger de dupe: hij 
betaalt, hij heeft de overlast, de stad is onveilig en ontoegankelijk en verloedert steeds meer. 
Terwijl we voor een chique, sjoene en toegankelijk openbare ruimte gaan. 

 
 



 
 

8. Wat gaat de universiteit eraan doen om een einde te maken aan het feit dat studenten de 
stoepen rondom de faculteiten blokkeren met hun gestalde fietsen? Waarom laat de universiteit 
de studenten niet binnenpandig stallen? Waarom coördineert ze dat niet door bewaking aan te 
stellen? Waarom pakt ze dat niet zelf op? Het kan toch niemand bij de universiteit ontgaan dat dit 
al jaren een groot probleem is? Wel de lusten maar niet de lasten? 
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